

FEBRUARY

· Revamping of Taikoo Shing Branch

二月

 太古城分行換上新貌後重新投入 服務



MARCH

- Announcement of 2005 Annual Results
- Launch of US\$1 billion Euro
 Medium Term Note Programme
- Became the first bank in Hong Kong to deploy NCR's latest Personas M Series 76 interior Automated Teller Machines which enable intelligent deposit and passbook printing while offering customers enhanced security and protection

三月

- 公布 2005 年全年度業績
- 推出總值 10 億美元的「歐元中期 票據計劃」
- 成為第一家採用 NCR 最新 Personas M Series 76 自動櫃員機 的銀行。全新的自動櫃員機不但提 供智能存款及打印存摺等服務功 能,更能為客戶帶來安全可靠的 交易體驗。



APRIL

- Issuance of US\$200 million lower tier II subordinated debt and US\$150 million senior floating rate notes
- 2006 Annual General Meeting and Extraordinary Annual General Meeting

四月

- 發行 2 億美元後償債券及 1.5 億美元優先浮息票據
- 2006 年股東週年常會及股東特別大會

Key Milestones in 2006



AUGUST

 Announcement of 2006 Interim Results

八月

• 公布 2006 年度中期業績





SEPTEMBER

 Introduced Night Banking service in all branches and Ambassador Centres as a result of the implementation of 5-day clearing week

九月

 為配合香港銀行業實施每周五天結算的安排,特別在全線分行及 Ambassador理財中心推出晚間理財服務,以創新意念服務客戶。 10

OCTOBER

 Launch of Elite Platinum which allows customers to manage their wealth more effectively while enjoying a suite of exclusive credit card privileges

十月

 推出 Elite Platinum 白金信用卡, 讓客戶更有效地管理財富,同時盡 享一系列非凡的信用卡優惠。



MAY

Received "Best Partner Award –
Best Trade and Equipment Finance
Bank" from The Hong Kong
Chamber of Small and Medium
Businesses Ltd. for our
outstanding service to SMEs

五月

 香港中小型企業商會授予本行 「中小企業最佳拍擋獎 — 最佳工 貿及設備融資銀行大獎」,表彰本 行為中小企提供優質銀行服務。



JUNE

 Organised an investment seminar for members of Taiwan Merchant Association Shenzhen and Taiwanese customers of the Bank in Shenzhen. The seminar explored global investment trend while analysing the impact of changing regulatory requirements on Taiwanese investors.

六月

在深圳為深圳台商協會會員及本行台灣客戶舉辦「2006台商財經投資論壇」,探討環球投資趨勢及兩岸法規對台灣投資者的影響。



- Extended EDS IT Outsourcing Agreement which is expected to bring to the Bank global best practices and benchmarking while at the same time further upgrading our information technology infrastructure and improving back-office processes
- 延續與 EDS 的外判合作協議, 進一步提升本行資訊科技基礎 系統及優化後勤營運及業務流程, 以最佳的業務方式及標準為客戶 服務。

二零零六里程碑



- "Continuous Linked Settlement Straight Through Processing Award" was presented by the Bank of New York in recognition of the Bank's remarkable performance
- 紐約銀行頒發「持續聯繫結算交收 直通式處理」獎,表揚本行優秀的 表現。

12

DECEMBER

Sponsored 2006 Art Buffet –
 "me2" Contemporary Public Art
 Exhibition, which was organised
 by Fubon Art Foundation. A series
 of education and promotion
 activities were held to raise public
 awareness on the appreciation
 of art.

十二月

 贊助 2006 Art Buffet「同感童感」 當代公共藝術展。這項展覽由 富邦藝術基金會主辦。一系列推廣 公眾對藝術認識及欣賞的教育及 宣傳活動亦同時舉行。





